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PROCES VERBAL 

încheiat astăzi, 23.10.2024, în ședința ordinară a Consiliului Judeţean Botoşani, convocată 

prin Dispoziția Președintelui Consiliului Județean nr. 341 din 17.10.2024 

 

 

Doamna Doina Federovici: 

Propun ca în deschiderea ședinței Consiliului Județean Botoșani să se intoneze Imnul de Stat 

al României şi Imnul Uniunii Europene. 

Se intonează cele două imnuri. 

 

Din cei 33 de membri ai Consiliului Județean participă la ședința noastră de astăzi 28 de 

colegi. Lipsesc 5. (Nemotivat: dl Cristian Andrici, dna Daniela Aramă, dna Agnes Mihaela Holca, 

dna Floarea Marocico și dl Dimitre-Cătălin Zlei) 

Participă la şedinţă domnul secretar general al județului, domnii și doamnele directori din 

aparatul de specialitate și bineînțeles, domnii și doamnele directori ai instituțiilor subordonate care 

fac obiectul proiectelor de hotărâre pe care le vom adopta astăzi.  

Distinsă audiență, fiind ultima ședință de plen a Consiliului Județean Botoșani, vom începe 

cu trei momente festive, după care vom intra în ordinea de zi. 

Pentru început, vă rog să îmi permiteți să vă prezint câteva gânduri la final de mandat. 

Distinși reprezentanți ai presei, dragi colegi, fix acum patru ani, cu credință în Dumnezeu și 

cu simț de răspundere, am depus jurământul în fața botoșănenilor, ca președinte al Consiliului 

Județean Botoșani. Astăzi, suntem la finalul mandatului, un mandat în care am demonstrat că se poate 

face administrație performantă și la conducerea Consiliului Județean Botoșani. Am urnit proiecte 

înțepenite și am demarat proiecte noi, care urmează să fie implementate în următorii ani. Am 

demonstrat că fiecare botoșănean și fiecare localitate contează pentru mine și echipa mea. 

Nu a fost un mandat ușor, dar cu voință și multă, multă determinare, am reușit să așezăm 

județul pe drumul dezvoltării! Nu a fost un mandat perfect, dar a fost un mandat în care Consiliul 

Județean a devenit etalon în administrația publică, depășind județe mult mai dezvoltate. Împreună cu 

echipa de la Consiliul Județean și de la instituțiile subordonate am derulat peste 150 de proiecte, cu o 

medie de un proiect la 10 zile. Și vorbim doar cele mai importante. Unele le-am finalizat, altele sunt 

în derulare, iar altele sunt pregătite pentru a fi implementate de viitoarea echipă. La unele proiecte 

am asigurat suportul pentru a fi implementate la noi în județ, pentru că ele deschid calea dezvoltării. 

Per total, vorbim de proiecte ce depășesc cifra de 1,5 miliarde de euro. Fără falsă modestie, pot să 

afirm răspicat că am pus bazele dezvoltării și că, în acești patru ani, Consiliul Județean, prin fondurile 

atrase și proiectele ce sunt și vor fi implementate a devenit motorul economiei botoșănene și poate 

cel mai mare și cel mai important angajator al județului prin locurile de muncă generate de 

implementarea proiectelor.   

 Trebuie ca procesul de dezvoltare să continue și chiar să accelereze, pentru a nu rata 

oportunitățile pe care ni le-am creat în acești 4 ani. Pentru aceasta am asigurat în bugetul pe acest an 

toate fondurile necesare pentru derularea tuturor proiectelor pe care le-am gândit împreună cu echipa 

mea și angajații Consiliului Județean, iar președintele ales urmând a concepe și gestiona bugetul 

începând cu anul viitor. 

Am promis că vom moderniza infrastructura rutieră a județului Botoșani și bineînțeles că ne-

am ținut de cuvânt! Investițiile în infrastructura rutieră au atins niveluri fără precedent. Am 

modernizat și reabilitat peste 300 de kilometri, adică jumătate din rețeaua de drumuri județene și am 

demarat proiecte noi pentru modernizarea a încă 50 de kilometri de drum județean. Am pus bazele 
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conectării infrastructurii rutiere din Botoșani la drumurile de mare viteză: Autostrada A7, A8 și 

Drumul Expres Botoșani – Suceava, care a trecut de prima Analiză Multicriterială. 

Conștientă de faptul că atunci când este vorba de sănătate, timpul nu are răbdare, am demarat 

cele mai ambițioase proiecte de modernizare a sistemului sanitar botoșănean. În mandatul nostru am 

asigurat cele mai mari fonduri pentru dotarea spitalului cu aparatură medicală ultraperformantă, am 

atras cele mai mari finanțări europene și guvernamentale pentru proiecte, precum: construirea unei 

noi Unități de Primiri Urgențe, reabilitarea energetică și modernizarea Maternității, a Blocului 

Alimentar, extinderea Oncologiei, construirea Laboratorului de microbiologie și a unui nou 

Ambulatoriu de Specialitate și reabilitarea sediului SMURD. Odată finalizate, aceste proiecte vor 

schimba radical sistemul sanitar botoșănean. Valoarea investițiilor finalizate sau în derulare depășește 

în acest moment 50 de milioane de euro. La acestea se adaugă cele trei proiecte majore pentru 

construcția a trei spitale noi: Pediatrie, Psihiatrie și Spitalul de la Săveni, care sunt pregătite pentru a 

fi depuse imediat ce se vor deschide axele de finanțare. Chiar săptămâna trecută am primit de la 

Ministerul Sănătății avizul de oportunitate pentru noul spital de Pediatrie și cel de la Săveni. 

Investițiile în mediu reprezintă un gest de responsabilitate față de viitorul nostru. Am 

implementat și am pregătit proiecte importante pentru un mediu mai prietenos. S-au modernizat 

instalațiile de la Depozitul de Deșeuri și am demarat consolidarea digului unde au apărut alunecările 

de teren. Am salvat regia de apă de la faliment, care la preluarea mandatului, avea conturile blocate 

și datorii de milioane de euro. Am capitalizat-o pentru a-și achiziționa utilaje pentru intervenții, am 

cumpărat contoare și debitmetre pentru măsurarea consumului și am pregătit cel mai mare proiect, 

care urmează a fi depus, pentru regia de apă, la Ministerul Fondurilor Europene.  

Am pregătit trei proiecte și le-am depus la finanțare, proiecte pentru construirea a trei parcuri 

fotovoltaice.  

Distinși colegi, am pus mereu oamenii pe primul loc, pentru că ei sunt sufletul comunității 

noastre. Astfel, am reușit să transformăm un vis în realitate: suntem județul în care niciun copil nu 

mai este nevoit să trăiască în orfelinate. Dar nu ne-am oprit aici. Am investit în seniorii noștri, în acei 

oameni care ne-au construit prezentul pe care-l trăim și în persoanele cu dizabilități. Le-am oferit nu 

doar locuințe protejate, ci și servicii sociale de cea mai înaltă calitate. 

Am asigurat până la sfârșitul anului tot ce înseamnă parte salarială pentru tot sistemul de 

protecție socială, inclusiv cel de sănătate și bineînțeles, pentru celelalte unități subordonate 

Consiliului Județean.  Și am mai reușit un lucru: am obținut prin Memorandumul care a fost aprobat 

de Guvern, menținerea și funcționarea tuturor Unităților de Asistență Medico-Socială de la noi din 

județ. Cunoașteți foarte bine că în alte județe aceste unități au fost desființate pe parcursul celor patru 

ani.  

În sistemul educațional eforturile noastre s-au îndreptat spre dezvoltarea infrastructurii și 

dotarea școlilor speciale și a Centrului Județean de Resurse și de Asistență Educațională. Am 

achiziționat, pentru elevii din județul Botoșani, 54 de microbuze școlare, unele sunt electrice, altele 

sunt hibride. Și bineînțeles, cu ajutorul Guvernului, am dezvoltat programul „Masă caldă în școli”. 

De asemenea, finanțările pe care Consiliul Județean le-a acordat asociațiilor de tineret au oferit 

oportunități de dezvoltare personală și profesională. Și asta pentru că am vrut să-i ajutăm pe tineri să 

își descopere talentele, să devină lideri responsabili și cetățeni activi.  

Tot în acest mandat, Consiliul Județean a devenit activ pe plan internațional, reprezentând 

Botoșaniul la cel mai înalt nivel european. În cadrul Săptămânii Europene a Regiunilor de la 

Bruxelles, Consiliul Județean Botoșani a fost prezent cu exemple de bune practici. De altfel, Consiliul 

Europei a atribuit Consiliului Județean Botoșani prima etichetă EloGE din România, adică Eticheta 

Europeană pentru Excelență în Guvernare, iar prin întâlnirile pe care le-am avut, alături de 

parlamentarii PSD și europarlamentarii români, cu comisarii europeni, am găsit calea pentru a 

transforma, în viitorul apropiat, ITI Țara de Sus într-un vehicul pentru atragerea fondurilor europene 

la noi în județ. 
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„Botoșani – Tărâmul Sfinților” a devenit noul concept de promovare turistică a județului, 

concept care a fost foarte bine primit de către români, ocupând locul 2 la votul publicului în cea mai 

importantă competiție de promovare a turismului în România: „Destinația anului”. Rezolvând 

problemele infrastructurii rutiere a județului și conturând conceptul de promovare, putem spune cu 

mândrie că am deschis calea dezvoltării turistice.  

Sunt conștientă că mai sunt foarte multe lucruri de făcut, iar astăzi am prezentat foarte succint 

doar o parte dintre lucrurile bune realizate în echipă. Însă, voi rămâne în slujba botoșănenilor și, cu 

determinare, implicare, responsabilitate și profesionalism, îi voi reprezenta cu cinste pe toți 

botoșănenii, în Parlamentul României, așa cum am făcut-o și în primele mele mandate de senator.  

Pentru acest mandat de președinte al Consiliului Județean Botoșani, cel mai performant din 

istoria acestei instituții, le mulțumesc în primul rând botoșănenilor, pe care i-am simțit mereu alături 

și care m-au susținut în eforturile mele și mi-au fost cei mai buni consilieri. De asemenea, vreau să 

mulțumesc consilierilor județeni, de la primii care au depus jurământul și care, pe parcursul 

mandatului s-au retras pentru că activează în alte funcții, până la echipa Consiliului Județean 

Botoșani, la toate instituțiile subordonate, să mulțumesc parlamentarilor PSD, primarilor din județ, 

care au înțeles că doar împreună și doar lucrând în slujba cetățenilor, vom putea face tot ceea ce am 

promis.  

Nu în ultimul rând, vreau să mulțumesc din suflet reprezentanților presei, care au relatat 

activitatea noastră pe parcursul celor patru ani, cu bune și poate mai puțin bune. 

Vă mulțumesc tuturor și, înainte de finalul acestei scurte prezentări, spun eu, aș vrea să-mi 

permiteți să vă acord, distinși colegi, un mic semn de apreciere. Să simțiți cu adevărat că ați contribuit 

prin munca dumneavoastră la dezvoltarea județului nostru drag. 

Și voi începe cu domnul vicepreședinte Dorin Birta. 

Distincție de apreciere  

Se acordă domnului vicepreședinte al Consiliului Județean Botoșani, Dorin Birta, pentru 

contribuția pe care a avut-o în cadrul celui mai performant mandat din istoria Consiliului Județean. 

Domnule vicepreședinte, aceasta este distincția dumneavoastră. 

 

Domnul Dorin Birta: 

Să știți că am emoții. De obicei nu am, dar acum chiar am emoții. 

Bună ziua, stimați colegi! Sunt onorat că am făcut parte din această echipă frumoasă, această 

echipă performantă a Consiliului Județean. Numai împreună și uniți am putut realiza, iar rezultatele 

nu au întârziat să apară. Sunt mândru de dumneavoastră, sunt mândru de echipa de specialiști din 

cadrul Consiliului Județean și bineînțeles, sunt mândru, încă o dată, că am făcut parte și fac parte din 

această echipă. Sper ca și în continuare lucrurile bune să se întâmple la Botoșani și tot uniți să mergem 

mai departe, pentru ca acest județ să fie din foarte bine, în și mai bine.  

Vă mulțumesc, doamna președinte, vă mulțumesc, stimați colegi, pentru colaborarea pe care 

am avut-o pe parcursul a 8 ani sau 4 ani, după caz, vă mulțumesc din suflet pentru că m-ați înțeles în 

anumite momente, chiar dacă nu au fost chiar plăcute pentru dumneavoastră sau pentru mine! Ne-am 

înțeles reciproc și totul a fost constructiv, totul a fost spre binele cetățenilor județului Botoșani. 

Vă mulțumesc și mă înclin în fața dumneavoastră! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc! Îl invit pe domnul vicepreședinte Bogdan Dăscălescu. 

 

Domnul Bogdan Dăscălescu: 

Bună ziua! Doamna președinte, domnilor și doamnelor, patru ani au trecut foarte repede, aș 

putea spune. Azi chiar e ultima zi, ultima ședință din acest mandat. Cred că s-au făcut multe lucruri, 

cred că în urmă rămâne un județ asfaltat, un județ care va pregăti dezvoltarea ulterioară. Probabil vor 
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veni mult mai multe investiții în zona economică, s-a creat un drum pentru dezvoltarea economică a 

județului și de asta cred că avem nevoie. Mă opresc aici. Mulțumesc și să dea Dumnezeu sănătate și 

putere la toată lumea, iar celor care nu se vor regăsi în viitorul consiliu județean, le urez mult succes 

în proiectele private sau personale! Mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumim! Aceeași distincție de apreciere o acordăm domnului administrator public al 

județului Botoșani, domnul Constantin Cristian Nistor. Vă rog! 

 

Domnul Cristian Nistor: 

Mulțumesc, doamna președinte! Bună ziua tuturor! Iată-ne la un final de etapă, să spunem așa, 

pentru că drumul continuă, drumul Botoșaniului continuă într-o direcție bună. Am arătat cum o mână 

de oameni normali au reușit în patru ani de zile să pună Botoșaniul pe harta națională și pe harta 

europeană, să arătăm că și în județul Botoșani se poate, că suntem acolo unde trebuie să fim, că suntem 

în direcția bună. Dar, dincolo de aceste momente, aceste proiecte, aceste urcări, aceste coborâri să 

spunem, rămân oamenii. Sunt cei mai importanți și aș vrea să le mulțumesc celor din consiliul 

județean, din departamentele Consiliului Județean, doamnelor și domnilor directori, echipelor 

dumnealor, adevărați specialiști, doamnelor și domnilor directori din instituțiile din subordinea 

Consiliului Județean, care în acești ani au ieșit din zona de confort și au reușit să facă pentru Botoșani 

proiecte frumoase și cu siguranță vor continua.  

Doresc următoarei echipe mult succes și împreună cu dumneavoastră vom fi alături de ei și la 

bune și la rele, să-i mai corectăm, să colaborăm, în așa fel încât Botoșaniul, în actualul context geo-

politic, care este unul extrem de dificil, să-și continue ascensiunea. Mulțumesc mult pentru colaborare 

și Doamne ajută! 

 

Doamna Doina Federovici: 

O invităm pe doamna consilier județean Rodica Abăcioaie, dacă este.  

 

Doamna Rodica Abăcioaie: 

A fost o bucurie pentru mine să fac parte din acest consiliu județean timp de opt ani. Am 

considerat că este momentul să mă retrag după acești opt ani în consiliul județean, voi preda ștafeta 

unui coleg mai tânăr. Vreau să mulțumesc întâi flămânzenilor care m-au trimis să îi reprezint aici și 

apoi dumneavoastră, fiecăruia în parte, de la care am avut de învățat multe. Mulțumesc, doamna 

președinte pentru tot suportul și pentru tot ce am putut realiza împreună pentru botoșăneni! 

Mulțumesc! Sănătate multă tuturor! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Îl invităm pe domnul Gabriel Augustin Alecsandru. 

Domnul Cristian Andrici. 

Doamna Daniela Aramă. Nu este. 

Domnul Lucian Dinu Aroșoaie. 

Domnul Gabriel Cîrlan. 

Domnul Doru Costel Gavrilaș. 

Domnul Ionuț Gireadă. 

Doamna Elena Ramona Guraliuc. 

 

Doamna Elena Ramona Guraliuc: 

Vreau să vă mulțumesc și sunt mândră că am făcut parte dintr-o echipă care a dus la bun sfârșit 

toate proiectele care au ținut de sănătate! În numele tuturor pacienților și a botoșănenilor care ne calcă 

pragul, vă mulțumesc! 
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Doamna Doina Federovici: 

Doamna consilier județean Agnes Mihaela Holca. Nu este. 

Doamna inspector școlar Galia Hrimiuc. 

Doamna Mihaela Hrițcu Lafontain. 

Domnul inspector școlar Ciprian Manolache. 

Domnul consilier județean Sergiu Marian. 

 

Domnul Sergiu Marian: 

Stimați colegi, permiteți-mi să spun 10 cuvinte. Am avut un mandat de 10, un președinte de 

10, colegii de 10 și încă o dată, a nu știu câta oară, vă spun că PSD este un bun colaborator și partener 

în administrația locală și centrală. Și mulțumim doamna președinte pentru proiectele făcute! 

Mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Doamna Floarea Marocico. Nu este. 

Domnul Ovidiu Constantin Maxim. 

Doamna Cristina Andreea Murgu. 

Domnul consilier județean Gheorghe Nazare. 

Domnul Cătălin Cristian Olaru. 

Domnul Constantin Neculai Pătrăuceanu. 

 

Domnul Constantin Neculai Pătrăuceanu: 

Bună ziua! Vreau să mulțumesc și eu doamnei președinte pentru tot ceea ce a făcut pentru 

județul Botoșani, vreau să o felicit, vreau să felicit pe cei doi vicepreședinți, vreau să felicit pe toți 

consilierii județeni, aparatul de specialitate din cadrul Consiliului Județean Botoșani, să felicit 

directorii din subordinea Consiliului Județean și tuturor celor care au încheiat mandatul astăzi le 

doresc multă sănătate! Iar pentru cei care vor intra în următorul mandat le doresc succes și sperăm să 

avem proiecte mult mai multe față de mandatul acesta. Mulțumesc și numai bine! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Îl invităm pe domnul consilier județean Gabriel Galan. 

Domnul consilier județean Constantin Dan Deleanu. 

 

Domnul Constantin Dan Deleanu: 

Bună ziua, doamnelor și domnilor! Au fost patru ani. Au fost patru ani care au trecut repede, 

dar care au fost plini de realizări și vă vorbesc acum în calitate de președinte al Comisiei de buget-

finanțe din cardul consiliului județean, comisie pe la care au trecut absolut toate proiectele, puse cu 

înțelepciune, hotărâre și ambiție în practică de doamna președinte, de domnii vicepreședinți și de 

întreaga echipă prezentă aici. Vă mulțumesc mult pentru colaborare și să ne auzim cu bine în mandatul 

următor! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumim mult! Domnul Grosu Cristian Pintilei. 

Doamna Mariana Mirela Saucă. 

 

Doamna Mirela Saucă: 

Chiar dacă uneori contondentă, poate am avut niște intervenții mai acide, ideea este că 

împreună cu colegii noștri ne-am dorit foarte mult binele botoșănenilor și din contradicții se naște 

progresul, nu-i așa, dragi colegi? Mulțumesc foarte mult!  
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Doamna Doina Federovici: 

Mulțumim! Domnul Țîmpău Andron. Dumnealui este veteranul nostru, președintele al 

ședinței de constituire, corect? Și până în prezent. 

O invităm pe doamna consilier județean Raluca Vaipan.  

O invităm pe doamna profesor Liliana Mariana Viciriuc. 

O invităm pe doamna Mioara Paula Vâzdoagă. 

Domnul consilier județean și viitor primar Lazăr Claudiu Vrajotis. 

Ultimul dar nu cel din urmă, domnul Dimitre Cătălin Zlei. Nu este. 

 

Deci, dacă nu greșesc, avem trei consilieri județeni care își preiau mandatele de primari. 

Felicitări tuturor! 

Acum, dacă îmi permiteți, din categoria colegilor care au depus jurământul de consilier 

județean în 2020 însă, pe parcursul mandatului au îndeplinit alte atribuții administrative, vă rog să-

mi permiteți să mai acordăm câteva distincții colegilor noștri care au făcut parte din deliberativul 

Consiliului Județean.  

Îl invităm pe domnul Valerian Andrieș, domnul doctor.  

Doamna subprefect Cristina Breșug.  

 

Doamna Cristina Breșug: 

Mulțumesc, doamna președinte! Bună ziua tuturor! Cu regret, pot să spun, am părăsit echipa 

Consiliului Județean acum 7-8 luni în urmă. M-am simțit aici ca într-o adevărată echipă și consider 

că lăsăm lucruri bune în urma noastră, pentru acest județ. Trebuie să fim mândri, fiecare cetățean al 

acestui județ vede schimbarea după acești patru ani de mandat, cel puțin când circulă pe drumurile 

județene. Felicitări, doamna președinte, încă o dată, pentru tot ce ați realizat și felicitări 

dumneavoastră, la fiecare în parte, pentru munca depusă în acești patru ani de mandat în Consiliul 

Județean Botoșani. Și succes noilor consilieri! Mulțumesc! 

 

Doamna Doina Federovici: 

O invităm pe doamna deputat Alexandra Huțu. 

 

Doamna Alexandra Huțu: 

Bună ziua tuturor! Mulțumesc frumos în primul rând pentru că v-ați gândit și la noi, cei care 

am îndeplinit poate pe o perioadă mai scurtă funcția de consilier județean! Cu permisiunea 

dumneavoastră aș vrea să dau citire cuvântului pe care eu l-am avut, transmis în spațiul public la 

momentul depunerii jurământului de către doamna președinte Doina Federovici. 

„În tot parcursul său administrativ și politic, omul Federovici Doina Elena a demonstrat 

abilități de bun organizator, determinare și celeritate în soluționarea problemelor, echilibru în luarea 

deciziilor și loialitate față de județul Botoșani. 

Atitudinea chibzuită, modul diplomatic de relaționare, tăria de caracter, precum și respectarea 

cu strictețe a normelor de conduită, dar și a colegilor, îi dezvăluie atributele de lider. Fără dubiu, este 

omul potrivit pentru responsabilitățile pe care funcția de președinte al Consiliului Județean le 

implică.” 

Iată că astăzi, la patru ani distanță, se dovedește că am avut dreptate cu această descriere. Sunt 

onorată, doamna președinte, să fac parte din echipa dumneavoastră, alături de ceilalți colegi consilieri 

județeni, funcționari din Consiliul Județean, vicepreședinții Consiliului Județean, domnul 

administrator public, secretarul general al județului, precum și ceilalți colegi, doamne și domni 

directori din instituții subordonate.  
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Vă felicit pentru modul în care ați știut să atingeți fiecare problemă, din fiecare domeniu al 

vieții unei persoane din acest județ și vă felicit, de asemenea, pentru tot efortul depus, pentru toată 

mobilizarea de care ați dat dovadă atunci când județul a cerut acest lucru.  

Vă felicit de asemenea, și pe dumneavoastră, distinși colegi consilieri județeni, care în curând 

veți încheia acest mandat, pentru că dincolo de unele neconcordanțe politice sau, știu eu, diferențe de 

opinii, ați înțeles că toate proiectele pe care vi le-a propus doamna președinte pentru a fi adoptate în 

consiliul județean nu au avut la bază decât un singur scop, acela de a crește calitatea vieții 

botoșănenilor. 

Sper ca acest lucru să se întâmple și în viitorul consiliu județean, sperăm ca viitorii consilieri 

județeni să dea dovadă de același echilibru în luarea deciziilor și sper de asemenea, ca dumneavoastră, 

cei care veți continua în consiliul județean, să vă asigurați că niciun proiect demarat în acest mandat 

nu va fi întrerupt, nu va fi pus la prăfuit, și bineînțeles, să veniți și cu alte noi propuneri, pentru că 

suntem în era dezvoltării digitale și cred că trebuie să ne adaptăm din ce în ce mai mult la aceste 

provocări.  

Doamna președinte, încă o dată vă felicit pentru tot ceea ce ați făcut pentru județ și vă urez 

sănătate și putere de muncă și în viitor! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumim mult! Îl invităm și pe domnul Sorin Cornilă, dacă este. Nu este.  

Domnul Liviu Hrimiuc? Nu este. 

Domnul Viorel Iliuță? Nici dumnealui. 

Domnul Radu Malancea? 

Voi ruga colegii din echipa Consiliului Județean să le transmită distincțiile și pentru că așa am 

considerat că este frumos, acordăm o distincție post-mortem și fostului nostru coleg Tiberiu Leonard 

Nichiteanu. O vom transmite familiei. Tibi, nu te vom uita niciodată! 

După acest moment emoționant, continuăm cu distincțiile pentru domnii și doamnele directori 

din cadrul Consiliului Județean Botoșani, cei care și-au coordonat echipele pentru a obține aceste 

rezultate administrative foarte bune.  

Invit în fața dumneavoastră pe doamna Magda Didii, Paul Cristian Hrușcă, Dumitru Marius 

Ilincaru, Amalia Petronela Marian, Iulian Micu, Elena Otilia Moruz, Antonela Elena Pătrașcu și 

domnișoara Geanina Pintilii. 

Cine a rămas? Când mă gândeam că am terminat, ca întotdeauna, cei care muncesc foarte, 

foarte mult și munca, la un moment dat, este, poate, nevăzută, rămân într-un con de umbră. L-am 

provocat pe domnul Marius Ilincaru, la începutul mandatului, să se alăture acestei echipe minunate a 

Consiliului Județean și poate că nu i-am mulțumit suficient pe parcursul mandatului. Marius, aici, în 

plen, îți mulțumesc încă o dată pentru tot ceea ce ai făcut în acest mandat! Mulțumesc mult! 

Și nu în ultimul rând, aș vrea să acordăm o distincție și domnului secretar general al județului, 

domnului Stelică Marcel Bejenariu, cel care ne asigură partea de legalitate, partea juridică, alături de 

Direcția Juridică din Consiliul Județean Botoșani. 

 

Domnul Cristian Nistor: 

Doamnelor și domnilor, avem și noi o distincție. Din partea tuturor consilierilor, din partea 

echipei de la Consiliul Județean, pentru cel mai performant președinte de Consiliu Județean din istoria 

județului Botoșani.  

Vă mulțumim mult și să vă dea Dumnezeu sănătate, și nouă să ne dea, și să facem lucruri bune 

împreună! 

 

Domnul Dorin Birta: 

Vă rog să-mi permiteți și mie să spun două cuvinte, pentru că nu am apucat să îi spun la 

început, m-a luat prin surprindere cu această distincție. 
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Doamna președinte, vă mulțumim foarte mult pentru puterea de care ați dat dovadă! Cred că 

neglijând atât familia, cât și tot ceea ce era frumos pentru dumneavoastră, în special concediile, pentru 

că nu știu dacă ați avut vreun concediu în acești patru ani, vrem să vă mulțumim din suflet pentru că 

ați avut o mână de fier și baterii Duracell! 

 

Doamna Doina Federovici: 

Vă mulțumesc foarte mult, inclusiv pentru răbdare, dragii noștri! 

Mergem mai departe. 

Spuneam că sunt trei momente festive astăzi. Îl parcurgem acum pe cel de al doilea. 

Activitatea pe care am depus-o la Consiliul Județean a avut și o componentă axată pe bună 

cooperare. În acest sens, sub coordonarea mea, echipa Consiliului Județean, cu avizul Guvernului 

României, și echipa Regiunii Cernăuți au stabilit termenii acordului de colaborare dintre județul 

Botoșani și Regiunea Cernăuți, acord pe care dumneavoastră, doamnelor și domnilor consilieri 

județeni, l-ați votat în ședința ordinară din 26 iulie.  

Dată fiind situația din țara vecină, care nu a permis organizarea unei ședințe de semnare a 

acestui acord, îl voi semna în această ședință și-l voi remite vecinilor ucraineni pentru a fi semnat și 

de domnul Ruslan Zaparaniuk, șeful Administrației Militare de Stat Cernăuţi, care exercită funcția de 

președinte al regiunii.  

Acordul prevede, printre altele aprofundarea cooperării dintre cele două administrații, în 

conformitate cu autoritatea și competența lor în următoarele domenii: economie, agricultură, educație 

și cercetare, cultură, sănătate, protecția mediului natural, turism și sport, situații de urgență, servicii 

de protecție socială, dar și alte domenii de cooperare de interes comun, potrivit atribuțiilor de care 

dispun în conformitate cu legislațiile în vigoare. 

Cooperarea noastră cu Ucraina nu este de dată recentă. Am mai avut proiecte transfrontaliere 

pe care le-am închis, iar pe noua perioadă de finanțare am depus alte două proiecte împreună cu 

parteneri din Ivano-Frankivsk. Sunt convinsă că acest acord va pune bazele unei trainice colaborări 

între județul Botoșani și Regiunea Cernăuți.  

 

Doamna președinte semnează Acordul de colaborare dintre județul Botoșani și Regiunea 

Cernăuți. 

 

Doamna Saucă Mariana Mirela părăsește sala de ședințe. (27 de consilieri județeni prezenți) 

 

Doamna Doina Federovici: 

Acesta este acordul și îl voi transmite până la sfârșitul săptămânii reprezentanților de la 

Cernăuți. 

Mergem mai departe, continuăm ședința noastră cu lansarea a patru albume de prezentare a 

județului Botoșani, realizate de echipa de la Biblioteca Județeană „Mihai Eminescu”, cu fonduri 

asigurate de la bugetul Consiliului Județean Botoșani. 

Și cum tot suntem „Tărâmul sfinților”, am realizat un album care să redea frumusețea lăcașelor 

de cult. Albumul este intitulat „Botoșani – locuri și lăcașuri ale credinței”. Acesta este albumul, este 

unul foarte frumos și pe măsură ce va fi tipărit în mai multe exemplare, puteți intra în posesia lui de 

la Bibliotecă. 

Un al doilea album este intitulat „Botoșani – Memorii în cărămizi”, care prezintă cele mai 

frumoase clădiri de patrimoniu din județul nostru. Este cel de al doilea album care se află în fața 

dumneavoastră.  

Cel de al treilea album este unul care ne reprezintă pe toți. „Botoșanii de poveste...”, cu 

fotografii care surprind locuri din județul Botoșani, peisaje, flora și fauna județului în toate cele 4 

anotimpuri.  
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Al patrulea album, dar nu și cel din urmă, este, de fapt, o reeditare a albumului „Botoșani – 

Datini și obiceiuri de iarnă”. Vechiului album i-au fost adăugate texte și imagini noi pentru ca să 

prezinte cât mai fidel tradițiile noastre de iarnă.  

Sunt albume deosebite și vreau să mulțumesc tuturor celor care au lucrat la realizarea lor. Sunt 

patru albume care pot fi material de prezentare al județului nostru și am zis că așa este firesc, să avem 

cu ce să ne prezentăm în fața țării și în fața Europei atunci când mergem și vorbim cu drag despre 

Botoșani.  

Mulțumesc tuturor! 

Mergem mai departe, trecem la ordinea de zi. 

 

Ordinea de zi care v-a fost transmisă cuprinde un număr de 10 de puncte, din care 7 sunt 

proiecte de hotărâri. 

Propun suplimentarea ordinii de zi cu șase proiecte, după punctul 5, respectiv:  

- Proiect de hotărâre privind efectuarea de virări de credite bugetare între capitolele 

bugetului propriu județean și de modificări în Programul obiectivelor de investiții, aprobat pe anul 

2024 (Proiect nr. 195 din  21.10.2024); 

- Proiect de hotărâre privind acordarea de sprijin financiar din bugetul propriu județean pe 

anul 2024 unei unități de cult din județul Botoșani aparținând cultelor religioase recunoscute în 

România  (Proiect nr. 194 din  21.10.2024); 

- Proiect de hotărâre privind acordul proprietarului clădirilor pentru realizarea lucrărilor 

de reabilitare și modernizare aferente proiectului „Reabilitare, modernizare și dotare imobile C1 și 

C2 - Centrul de sănătate mintală adulți din strada Miorița nr. 10“ (Proiect nr. 196 din  22.10.2024); 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea devizului general și a indicatorilor tehnico 

economici actualizați după recepția lucrărilor de execuție pentru obiectivul de investiții 

„Modernizare DJ 293A, Coțușca – Viișoara Mică – Viișoara, km 1+010 – 7+000, judeţul Botoşani”, 

finanțat prin Programul național de investiții „Anghel Saligny” (Proiect nr. 197 din  22.10.2024); 

Cunoașteți cu toții faptul că din cele cinci proiecte, deja am făcut recepția la primul drum 

județean finanțat prin acest program.  

- Proiect de hotărâre privind solicitarea de trecere a unor bunuri imobile din domeniul 

public al comunei Cândești în domeniul public al Județului Botoșani (Proiect nr. 198 din  

22.10.2024); 

- Proiect de hotărâre privind aprobarea Protocolului de colaborare între Ministerul 

Afacerilor Externe și U.A.T Județul Botoșani (Proiect nr. 199 din  22.10.2024). 

 

Pentru toate proiectele înscrise pe ordinea de zi avem avize favorabile de la comisiile de 

specialitate. 

Dacă sunt discuții cu privire la ordinea de zi? Nu avem. 

Supun la vot ordinea de zi.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abține cineva? 

Ordinea de zi a fost aprobată cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind darea unor bunuri, aparținând 

domeniului public al județului Botoșani, în administrarea Direcției Generale de Asistență Socială și 

Protecția Copilului Botoșani. (Proiect nr. 185 din 10.10.2024) 

Prin Hotărârea Consiliului Județean Botoșani nr. 149/28.08.2024 s-au declarat de interes 

public județean bunurile rezultate în urma implementării proiectului „Închidere Centru de plasament 

Sf. Nicolae Trușești prin construirea/reabilitarea și modernizarea unor imobile și transformarea lor în 

centru de zi/casă de tip familial/apartamente pentru copii”.  
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Ca urmare a înscrierii în cartea funciară a acestor imobile, propun darea în administrarea 

Direcției Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Botoșani a bunurilor cuprinse în anexa 

la proiectul de hotărâre. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 2 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea actualizării datelor 

aferente imobilului situat în loc. Trușești, aparținând domeniului public al județului Botoșani, înscris 

în Cartea Funciară nr. 52449-Trușești. (Proiect nr. 186 din 10.10.2024) 

Direcția Generală de Asistență Socială și Protecția Copilului Botoșani a solicitat, ca urmare 

a implementării proiectului menționat la punctul precedent, să se modifice denumirea celor două 

construcții astfel: C1-Clădire Centru de zi și C2- Magazie. Prin prezentul proiect propun actualizarea 

datelor imobilului înscris în Cartea Funciară nr. 52449-Trușești. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 3 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind declararea unui bun de interes 

public județean și darea acestuia în administrarea Muzeului Județean Botoșani. (Proiect nr. 190 din 

16.10.2024) 

Prin Hotărârea Consiliului Local al Orașului Săveni nr. 91/27.06.2024 s-a aprobat 

transmiterea unui bun imobil (teren), din domeniul public al Orașului Săveni, județul Botoșani în 

domeniul public al Județului Botoșani. 

Bunul imobil are datele de identificare cuprinse în anexa la prezentul proiect și este destinat 

desfășurării activității Muzeului Județean Botoșani, respectiv Muzeului de Arheologie din orașul 

Săveni. 

Prin urmare, propun declararea de interes public județean a bunului imobil menționat 

anterior. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 4 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind acordarea unui mandat 

reprezentantului Judeţului Botoşani în Adunarea Generală a Acționarilor societății Nova APASERV 

S.A. Botoşani pentru rectificarea bugetului de venituri și cheltuieli pentru anul 2024. (Proiect nr. 191 

din 16.10.2024)  

Propunerea de rectificare a bugetului de venituri și cheltuieli pentru anul 2024 este prezentată 

detaliat în Nota de fundamentare și este avizată de Consiliul de Administrație al societății, urmare 

influențelor intervenite în structura bugetului în semestrul I.  

Dacă sunt discuții? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 5 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie 

al bugetului propriu judeţean și al bugetului instituţiilor publice şi activităţilor finanţate integral sau 
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parţial din venituri proprii, pe cele două secţiuni, pentru perioada 01.01 – 30.09.2024. (Proiect nr. 

192 din 17.10.2024) 

Având în vedere prevederile legale în vigoare, supun atenției dumneavoastră, spre analiză și 

aprobare, proiectul de hotărâre privind aprobarea contului de execuţie al bugetului propriu judeţean 

și al bugetului instituţiilor şi activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii, pentru 

perioada 01.01 – 30.09.2024 pe cele două secţiuni, respectiv cea de funcționare și cea de dezvoltare. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 6 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind 

efectuarea de virări de credite bugetare între capitolele bugetului propriu județean și de modificări în 

Programul obiectivelor de investiții, aprobat pe anul 2024. (Proiect nr. 195 din  21.10.2024) 

Având în vedere solicitările Spitalului Județean de Urgență „Mavromati” Botoșani și 

Direcției de Dezvoltare și Promovare din cadrul Consiliului Județean Botoșani, propun efectuarea de 

virări de credite bugetare între capitolele bugetului propriu județean și efectuarea de modificări în 

Programul obiectivelor de investiții aprobat pentru anul 2024, conform anexelor la proiectul de 

hotărâre. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 7 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind acordarea 

de sprijin financiar din bugetul propriu județean pe anul 2024 unei unități de cult din județul Botoșani 

aparținând cultelor religioase recunoscute în România. (Proiect nr. 194 din  21.10.2024) 

Potrivit prevederilor legale, din bugetele locale ale județelor se pot aloca sume pentru 

completarea fondurilor proprii ale unităților de cult. 

Având în vedere cele prezentate, precum și solicitarea transmisă de către Mitropolia 

Moldovei și Bucovinei – Arhiepiscopia Iașului, propun alocarea din bugetul județului Botoșani pentru 

anul 2024 a sumei de 150.000,00 lei, pentru Parohia Sfinții Împărați Constantin și Elena din Darabani. 

Este o cerere care a venit mai târziu și vă propun să o aprobăm. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 8 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind acordul 

proprietarului clădirilor pentru realizarea lucrărilor de reabilitare și modernizare aferente proiectului 

„Reabilitare, modernizare și dotare imobile C1 și C2 - Centrul de sănătate mintală adulți din strada 

Miorița nr. 10“. (Proiect nr. 196 din  22.10.2024) 

Spitalul Județean de Urgență „Mavromati” Botoșani a solicitat acordul Consiliului Județean 

Botoșani pentru realizarea lucrărilor de reabilitare și modernizare aferente proiectului menționat, în 

conformitate cu Metodologia pentru depunerea cererilor de acordare a avizului de oportunitate 

publicată de Ministerul Sănătății. 

Prin proiect se propune reabilitare, modernizare și dotare imobile C1 și C2 - Centrul de 

sănătate mintală adulți din strada Miorița nr. 10. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  
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Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 9 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind aprobarea 

devizului general și a indicatorilor tehnico economici actualizați după recepția lucrărilor de execuție 

pentru obiectivul de investiții „Modernizare DJ 293A, Coțușca – Viișoara Mică – Viișoara, km 1+010 

– 7+000, judeţul Botoşani”, finanțat prin Programul național de investiții „Anghel Saligny”. (Proiect 

nr. 197 din  22.10.2024) 

Urmare a finalizării execuției lucrărilor, în conformitate cu Procesul Verbal de Recepție la 

Terminarea Lucrărilor, a rezultat valoarea finală a contractului de lucrări în cuantum de 18.696.598,73 

lei cu TVA. 

Defalcarea pe categorii de lucrări și categorii de cheltuieli care nu se finanțează de la bugetul 

de stat, inclusiv TVA, conform devizului general actualizat, este prevăzută în Anexa la proiectul de 

hotărâre.  

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 10 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind 

solicitarea de trecere a unor bunuri imobile din domeniul public al comunei Cândești în domeniul 

public al Județului Botoșani. (Proiect nr. 198 din  22.10.2024) 

Aici vorbim despre parteneriatul încheiat între Consiliul Județean Botoșani și Consiliul 

Județean Suceava pentru proiectul de execuție a podului de beton peste râul Siret, din localitatea 

Talpa. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 11 de pe ordinea de zi, introdus suplimentar: Proiect de hotărâre privind 

aprobarea Protocolului de parteneriat între U.A.T. Județul Botoșani – Consiliul Județean, Memorialul 

Ipotești-Centrul Național de Studii „Mihai Eminescu” și Ministerul Afacerilor Externe. 

Doamnelor și domnilor consilieri județeni, este un proiect foarte important pentru județul 

nostru, de aceea vă rog să-mi acordați câteva minute.  

Accentul pe care l-am pus în ultimii ani pentru activitățile culturale și implicarea echipei 

Memorialului Ipotești, instituție de importanță națională și aflată în subordinea Consiliului Județean 

Botoșani, a generat un trend ascendent al activităților acestei instituții. În acest context, este oportună 

încheierea unui protocol de parteneriat cu Ministerul Afacerilor Externe în vederea organizării unei 

Gale a Culturii Naționale, sau cu scopul sprijinirii studiilor românești din străinătate și a colaborărilor 

cu diaspora academică și de excelență. 

Parteneriatul dintre Memorialul Ipotești - Centrul Național de Studii „Mihai Eminescu” și 

Ministerul Afacerilor Externe va sprijini dezvoltarea demersurilor de internaționalizare și promovare 

a culturii române și a operei eminesciene, contribuind la consacrarea valorii simbolice a Ipoteștiului, 

ca reper fundamental într-o hartă simbolică a patrimoniului cultural românesc, cu relevanță majoră 

atât în mediile diasporei române, cât și în contextul patrimoniului cultural comun european. 

Dacă sunt dezbateri? Nu avem. 

Supun la vot proiectul de hotărâre.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 
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Deoarece prin următoarele două proiecte de pe ordinea de zi se propune desemnarea unor 

persoane de către consiliul județean, fiind vot cu privire la persoane, votul trebuie să fie secret. În acest 

sens, propun să vă prezint următoarele proiecte, după care vom organiza un singur tur de vot pentru 

cele două proiecte.  

 

Punctul 12 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Județean Botoșani nr. 278/21.12.2022 de numire a reprezentanților Consiliului Județean 

Botoșani în consiliul de administrație al Spitalului Județean de Urgență „Mavromati” Botoșani. 

(Proiect nr. 188 din 16.10.2024) 

Conform Hotărârii Consiliului Județean Botoșani nr. 278/21.12.2022 din cadrul consiliului 

de administrație al Spitalului Județean de Urgență „Mavromati” Botoșani figurează în calitate de 

membru titular doamna Strungariu Florica, șef serviciu în cadrul Direcției Buget-Finanțe. 

Având în vedere modificarea raportului de serviciu al doamnei Strungariu Florica, propun 

numirea doamnei Tăutu Gabriela – economist, consilier în cadrul Direcției Buget Finanțe, ca membru 

titular în consiliul de administrație al Spitalului Județean de Urgență „Mavromati” Botoșani, întrucât 

îndeplinește cumulativ condițiile prevăzute de lege, respectiv este absolventă de studii universitare 

finalizate cu diplomă de licență în domeniul economie, dobândind de la data numirii în funcția publică 

peste 5 ani experiență profesională în acest domeniu. 

 

Punctul 13 de pe ordinea de zi: Proiect de hotărâre privind modificarea Hotărârii 

Consiliului Județean Botoșani nr. 279/21.12.2022 de numire a reprezentanților Consiliului Județean 

Botoșani în consiliul de administrație al Sanatoriului de Neuropsihiatrie Podriga. (Proiect nr. 189 din 

16.10.2024) 

În mod similar, pentru același motiv prezentat la proiectul anterior, propun desemnarea ca 

membru supleant în consiliul de administrație al Sanatoriului de Neuropsihiatrie Podriga a doamnei 

Tăutu Gabriela, în locul doamnei Strungariu Florica. 

 

În vederea exercitării votului secret se impune desemnarea unei Comisii de numărare a 

voturilor, compusă din trei membri. Rog propuneri. 

 

Domnul Dorin Birta: 

Bună ziua, stimați colegi! Propun din partea grupului PSD pe domnul Sergiu Marian. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc! Vă rog, încă o propunere! 

 

Domnul Bogdan Dăscălescu: 

Din partea grupului PNL, domnul Nazare. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc! Mai faceți o propunere, vă rog! 

 

Domnul Dorin Birta: 

Și domnul Gavrilaș. 

 

Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc! Având în vedere că domniile voastre cunoașteți procedura de vot, rog comisia 

să-și intre în atribuțiuni. 
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Domnul Sergiu Marian: 

Bună ziua, stimați colegi!  

O invităm la vot pe doamna președinte a Consiliului Județean Botoșani, doamna Federovici 

Doina-Elena. 

Urmează domnul vicepreședinte Birta Dorin. 

Îl așteptăm la vot pe domnul vicepreședinte Dăscălescu Corneliu-Bogdan. 

Doamna consilier județean Abăcioaei Rodica votează.  

Domnul consilier județean Alecsandru Gabriel-Augustin.  

Domnul Andrici Cristian este absent. 

Doamna consilier județean Aramă Daniela este absentă.  

Urmează domnul consilier județean Aroșoaie Lucian-Dinu. 

Îl invităm pe domnul consilier județean Cîrlan Gabriel. 

Îl așteptăm la urnă pe domnul consilier județean Deleanu Constantin Dan. 

Urmat de domnul consilier județean Galan Gabriel. 

Îl invităm pe domnul consilier județean Gavrilaș Doru Costel. 

Este așteptat la cabina de vot domnul consilier județean Gireadă Ionuț. 

Urmează doamna consilier județean Guraliuc Elena-Ramona. 

Doamna Holca Agnes Mihaela este absentă. 

O invităm la vot pe doamna consilier județean Hrimiuc Galia. 

Urmată de doamna consilier județean Hrițcu Lafontain Mihaela. 

Se pregătește domnul consilier județean Manolache Ciprian.  

Subsemnatul, Marian Sergiu. 

Doamna consilier județean Marocico Floarea este absentă. 

Îl invităm să preia buletinul de vot pe domnul consilier județean Maxim Ovidiu – Constantin. 

O invităm la vot pe doamna consilier județean Murgu Cristina Andreea. 

Votează domnul consilier județean Nazare Gheorghe. 

Urmează domnul consilier județean Olaru Cătălin-Cristian. 

Este invitat la cabina de vot domnul consilier județean Pătrăuceanu Constantin Neculai.  

Îl invităm pe domnul consilier județean Pintilei Grosu Cristian să preia buletinul de vot. 

Doamna consilier județean Saucă Mariana-Mirela a plecat. 

Urmează domnul consilier județean Țîmpău Andron. 

O așteptăm să preia buletinul de vot pe doamna consilier județean Vaipan Raluca.  

Votează doamna consilier județean Viciriuc Mariana Liliana. 

O invităm pe doamna consilier județean Vâzdoagă Mioara Paula. 

Preia buletinul de vot și votează domnul consilier județean Vrajotis Lazăr-Claudiu. 

Și nu în cele din urmă, domnul consilier județean Zlei Dimitre Cătălin este absent.  

 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

Domnul Sergiu Marian: 

Stimați colegi, doamna președinte, numărătoarea voturilor a fost efectuată. 

 

Proces-verbal încheiat astăzi, 23.10.2024, privind numirea unui reprezentant al Consiliului 

Județean Botoșani în Consiliul de administrație al Spitalului Județean de Urgență „Mavromati” 

Botoșani, doamna Tăutu Gabriela, a întrunit un număr de 27 de voturi valabil expimate. 

Privind numirea unui reprezentant al Consiliului Județean Botoșani ca membru supleant în 

Consiliul de administrație al Sanatoriului de Neuropsihiatrie Podriga, doamna Tăutu Gabriela a 

întrunit un număr de 27 de voturi valabil exprimate.  

Vă mulțumesc! 
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Doamna Doina Federovici: 

Mulțumesc! 

Supun la vot proiectul de la punctul 12, cu excepția art. 1, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Supun la vot proiectul de la punctul 13, cu excepția art. 1, pentru care s-a votat secret. 

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Proiectul de hotărâre a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 14 de pe ordinea de zi: Aprobarea procesului verbal al ședinței extraordinare a 

Consiliului Județean Botoșani din data de 11 octombrie 2024. 

Dacă aveți obiecțiuni cu privire la conținutul procesului-verbal? 

Supun la vot procesul-verbal.  

Cine este pentru? Împotrivă? Dacă se abţine cineva? 

Procesul-verbal a fost aprobat cu unanimitate de voturi. (27 voturi „pentru”) 

 

Punctul 15 de pe ordinea de zi: Interpelări. 

Dacă aveți? Nu avem. 

 

Punctul 16 de pe ordinea de zi: Diverse.  

Nu este nimic înscris. 

 

Prin urmare, dragii mei colegi, ședința noastră a luat sfârșit.  

Vreau să vă mulțumesc tuturor încă o dată, și fiecăruia în parte, pentru colaborarea pe care 

am avut-o în cadrul acestui mandat! A fost chiar un mandat bun pentru Botoșani și haideți să fim o 

echipă și în perioada următoare! Oriunde vom merge și orice vom face, să nu uităm să punem județul 

nostru drag pe primul loc! 

Doamne ajută! 

 

Încă o secundă! Aveți obligația să depuneți declarația de avere și interese, aveți la dispoziție 

30 de zile de la finalizarea mandatului. 

 

 

 

PREȘEDINTE, 

Doina Elena FEDEROVICI 

 

 

 

 

SECRETAR GENERAL AL JUDEȚULUI, 

Marcel Stelică BEJENARIU 

 

 

 

 

                     Întocmit,  

                    Inspector, 

                         Marilena Miron 


